

There is a saying that "anything fresh is good". Today, people need a good leader, no matter where he is, the population will listen to him, especially with our current technologies. We are in a COVID pandemic, an airborne virus, poliomyelitis and monkeypox are also on the rise as well as Lyme disease. Under dictatorship regimes, leaders of the opposition conveyed their message to their people via outside of the country. So in America, with the high transmission of viruses, why can't representatives hold safe gatherings for attendees **without the leader being there in person? He can still interact with participants in other ways and everyone will be safe.** It's doable, right?

Il y a un dicton selon lequel "tout ce qui est frais est bon". Aujourd'hui, les gens ont besoin d'un bon leader, peu importe où il se trouve, la population va l'écouter, surtout avec nos technologies actuelles. Nous sommes dans une pandémie de COVID, un virus aéroporté, la poliomyélite et la variole du singe sont aussi en hausse ainsi que la maladie de Lyme. Sous les régimes de dictateurs, les dirigeants de l'opposition ont fait passer leur message à leurs peuples via l'extérieur du pays. Alors en Amérique, avec la forte transmission des virus, pourquoi les représentants ne peuvent-ils pas organiser des rassemblements sécuritaires pour les participants et **sans que le chef ne soit là en personne? Il peut toujours interagir avec les participants par d'autres moyens et tout le monde sera en sécurité.** C'est faisable, non?